
Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Hallituksen kokous 28/2013, 13.11.2013 klo 12.15 @A142
Paikalla: Emmi Peltonen, Lotta Ahonen, Sofia Ahanen, Pietari Keskinen, Otso Hannula, 
Tiitu Lahti, Christian Mohn, Aarne Leinonen, Tomi Laakso (saapui ajassa 13.17, kohdassa 
9.1)
Puheenjohtaja: Otso Hannula
Sihteeri: Emmi Peltonen

1 Kokouksen avaus

Kokous avattiin kokous ajassa 12.15.

2 Kokouksen päätösvaltaisuus

Kokous oli kutsuttu laillisesti paikalle ja paikalla oli yli puolet hallituksen jäsenistä. Todettiin 
kokous päätösvaltaiseksi.

3 Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Sofia Ahanen ja Pietari Keskinen.

4 Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Lisättiin kohta 7.2 Lämppärin kalusteet ja siirrettiin muita kohtia vastaavasti. Hyväksyttiin 
työjärjestys muutoksineen.

5 Ilmoitusasiat

Kakkua on. Infoähky oli (edelleenkin) legendaarinen.

6 Mitä kuuluu?-kierros

Aarne: Ihan hyvää kuuluu. Kohta pitää ehkä opiskellakin.
Emmi: On innostunut piirtelystä pitkästä aikaa.
Christian. Tänään on nimipäivä. Jee! Säbät voitettiin aamupäivällä.
Otso: Juhlia ja töitä ollut taustalla. Hajotusta pakoon Marathonille.
Lotta: Osti tänään lentoliput Yhdysvaltoihin. 
Sofia: Kuuluu hyvää.
Tiitu: Kaikki on ihan hyvin.
Pietari: Kaikki on aika mukavasti.

7 Yhteiset asiat

7.1 Olkkarin printteri(t)
Ulottuvuusvastaavat ovat pohtineet, että 3D-printterin käytöstä voisi ottaa 13 



senttiä maksua per metri tulostusmateriaalia. Maksaminen toimisi namubufferin 
tavoin ja sitä varten tulisi hankkia uusi lipas. 

Päätettiin, että 3D-printterin käyttö toimii ulottuvuusvastaavien esityksen 
mukaan hinnat mukaan lukien. Ulottuvuusvastaavat hankkivat lippaan. 
Keskusteltiin, että ainakin toistaiseksi 3D-tulostin on tarkoitettu vain kiltalaisten 
käyttöön.

2D-printteri on viimein tilattu Olkkarille. Printterin maksaa tuotantotalouden 
laitos.

7.2 Lämppärin kalusteet
AYY:n palvelupisteeltä pitäisi hakea killalle tuoleja. Christian hakee tuolit tänään 
(13.11.) kokouksen jälkeen. Tuolit eivät maksa killalle mitään.

7.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Osa hallituksen jäsenistä alkoi syödä kakkua.

8 Talous- ja hallintoasiat

8.1 Hyväksyttävät laskut

Saaja Summa Perustelu Päätös

Painotalo 
Kyriiri Oy

209,56 euroa Infoähkyn laululäsyjen paino Hyväksyttiin

Painotalo 
Kyriiri Oy

182,28 euroa Infoähkyn tervetulokorttien paino Hyväksyttiin

Ravintola 
Hima&Sali

11 966,40 euroa Infoähkyn pääjuhlan kustannukset Hyväksyttiin

Ellinoora 
Laaksonen

1044,16 euroa Vesipullot Infoähkyyn (126,00 
euroa), ruokaa Infoähkyn sillikselle 
(842,33 ja 75,83 euroa)

Hyväksyttiin

Entropy ry 65,00 euroa Valot Infoähkyn jatkoille Hyväksyttiin

Akvila 275,28 euroa Lasit Infoähkyn sillikselle Hyväksyttiin

Toni Astala 30,40 euroa Eväitä Infoähkyn speksiporukalle Hylättiin

8.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Selvitetään Diskonttauksen kulut. Seuraavaan kokoukseen mennessä Tiitu tekee 
Diskonttausta koskevat kulukorvaukset.

9 Tapahtumat

9.1 Hallitusjazzit 22.11.
Osa ei ole vielä vastannut doodleen. Siihen vastataan pikimmiten. Keskusteltiin 
yleisesti järjestelyistä. Otso tekee läsyn ja lähettää sähköpostia osallistujille tällä 
viikolla. 

Tomi Laakso saapui kokoukseen ajassa 13.17.



9.2 Tilakähmyt 2014
Erityisasemayhdistysten kähmylomake on auki 2.-9.12.2013. Täyttöaika päättyy 
ma 9.12.2013 klo 10.00. Ensimmäinen kähmypäivä on ma 9.12.2013. Lopulliset 
kähmyt pidetään ke 18.12.2013 klo 18.00 alkaen Otakaari 11 Isossa 
neuvotteluhuoneessa (2. kerros). Ensi vuoden IE hoitaa kähmyt, mutta on 
yhteydessä Sofiaan phuksikapteenin tarpeita varten.

9.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Perusjouluihin tarvitaan kaksi Athenelaista töihin. Emmi selvittää, saadaanko 
työntekijöitä juomanlaskijoista. Juomapeli-ilta ja AA-sitsit ovat tulossa.

10 Opintoasiat

10.1 Laitossopimus
Pietari oli laittanut hallitukselle tiedoksi Fyysikkokillan laitossopimuksen. 
Keskusteltiin oman laitossopimuksen edistämisestä. Pietari laatii 
laitossopimuksesta ensimmäisen luonnoksen nykyisen hallituksen ja ensi vuoden 
hallituksen sekä koulutusohjelman johtajan Eila Järvenpään kommentoitavaksi. 
Laitoksiin ollaan yhteydessä ennen varsinaisen sopimusehdotuksen lähettämistä.

10.2 Eila tulee kylään
Eila Järvenpää tulee seuraavaan hallituksen kokoukseen. Hän on ilmoittanut 
saapuvansa kokoukseen klo 13.30.

10.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Studio 1 -asiaa on selvitelty. Pietari on opintovastaavana keskustellut sekä 
phuksien että pääassistentin kanssa kurssin järjestelyistä ja saanut nämä 
keskustelemaan asiasta enemmän myös keskenään.

11 Phuksiasiat

11.1 Mitä infol tehään -tilaisuus 4.12.
Tilaisuudessa informoidaan phukseja informaatioverkostojen koulutusohjelman 
opinnoista.

11.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

12 Tiedotusasiat

12.1 Kukka
Kukka tulee.

12.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

13 Ulkosuhteet



13.1 Vuosijuhlat
-

13.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Marathonilla saatetaan tavata ulkotuttuja.

14 Yrityssuhteet

14.1 Marathon
Marathon alkaa huomenna (14.11.).

14.2 Yritysilta 26.11.
Yritysilta on samana iltana kuin Aalto Alumnin saunontatapahtuma. Saunomaan 
menevät Tomi Laakso ja Mikko Latva-Käyrä.

14.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Vuosijuhlasponsseista loputkin ovat tulossa.

15 Muut esille tulevat asiat

Päätettiin, että Tiitu ja Sofia menevät Wähäjouluun.

16 Seuraava kokous

Seuraava kokous on vakiokokousaikana seuraavalla viikolla.

17 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 13.45.

Pöytäkirjantarkastajat:

__________________________ __________________________
Sofia Ahanen Pietari Keskinen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

__________________________ __________________________
Otso Hannula Emmi Peltonen
Puheenjohtaja Sihteeri


